
Protokół Nr 16/24

z posiedzenia wspólnego komisji stałych Rady Gminy Dobrzyniewo Duże,

które odbyło się dnia 23 lutego 2024 r.

w Gminnym Centrum Kultury w Dobrzyniewie Dużym

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2024 r. o godz. 13.00, a zakończono o godz. 16.55 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 -u radnych gminy.
i) Janina Kozakiewicz;
2) Beata Lenczewska;

3) Janusz Kitlas;

4) Ireneusz Lewkowski;
5) Sylwia Naumnik;
6) Wojciech Lenczewski;
7) Katarzyna Pogorzelska;
8) Wojciech Rybołowicz;

9) Karolina Szymariska — Skowronek
io) Daniel Tofiło;
li) Grażyna Woźn iewska;
12) Krzysztof Pogorzelski;
13) Iwona Sokół;

Nieobecni:
i) Mariusz Pieśniak;
2) Beata Dybacka

Lista obecności stanowi zcznikdo niniejszego protokołu.

oraz
i) Wójt Gminy Wojciech Cybulski;
2) Skarbnik Gminy -Monika Elżbieta Krawczeniuk;

3) Sekretarz Gminy — Krzysztof Bagiński.

4) Marta Siemieniuk - zastępca Wójta Gminy

5) Agata Krupska — kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym;

6) Marcin Kulikowski — pracownik ref. gospodarki komunalnej

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia komisji.

Posiedzenie otworzyła najstarsza wiekiem radna Janina Kozakiewicz. Nadmieniła, że posiedzenie zostało

zwołane na wniosek przewodniczących komisji stałych Rady Gminy. Wniosek stanowi zaŁącznikNrz do

niniejszego protokołu. Na 15 radnych -członków połączonego składu komisji w posiedzeniu uczestniczy 13

radnych. Składy liczbowe komisji stałych Rady Gminy pozwalają na podejmowanie decyzji poprzez

głosowanie.

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek posiedzenia:

I Otwarcie posiedzenia Komisji.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Wybór przewodniczącego posiedzenia Komisji.

4. Opracowanie programu budowy dróg w Gminie Dobrzyniewo Duże.

5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych na obrady LXIX Sesji rady Gminy

Dobrzyniewo Duże.
6. Wolne wnioski.

7. Zamknięcie posiedzenia komisji

Radna Janina Kozakiewicz zapytała, czy są propozycje zmian porządku posiedzenia.

Nie zgłoszono.



Ad. pkt 3. Wybór przewodniczącego posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że spośród przewodniczących komisji należy wyłonić
przewodniczącego posiedzenia.
Radni gminy zgłosili kandydaturę radnej Katarzyny Pogorzelskiej, która wyraziła zgodę
na prowadzenie obrad.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie wyboru przewodniczącego posiedzenia komisji.
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: o, NIEOBECNI: o
Wyniki imienne: ZA (13) Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski,
Sylwia Naumnik, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska,
Karolina Szymańska — Skowronek, Iwona Sokół, Beata Dybacka(NIEOBECNA), Krzysztof Pogorzelski,
Janusz Kitlas, Mariusz Pieśniak(NIEOBECNY).
Przewodniczącą posiedzenia została radna Katarzyna Pogorzelska.

Ad. pkt 4. Opracowanie programu budowy dróg w Gminie Dobrzyniewo Duże.
Przewodnicząca posiedzenia oddała głos uczestnikom posiedzenia komisji w celu przedstawienia
priorytetowych inwestycji drogowych niezbędnych do wykonania w celu poprawy infrastruktury drogowej
wGminie.
Osobiście zgłosiła konieczność budowy nawierzchni ulic w miejscowości Fasty:

i) ul. Skrajna;
2) ul. Łąkowa;

3) ul. Przytulna
Uzasadniła powyższym gromadzeniem się wód opadowych, które wpywa na jakość nawierzchni drogi.
Radny Daniel Tofiło stwierdził, że należy przeanalizować zasadność budowy drogi Dobrzyniewo Kościelne —

Bohdan w odniesieniu do projektu budowy drogi ekspresowej 519.

Radna Iwona Sokół zgłosiła potrzebę budowy drogi Pogorzałki — Kozińce (planówka) ze względu na
powstawanie przedsiębiorstw, zwiększającej się liczby mieszkańców, wykorzystywania jej do objazdów
w sytuacjach krytycznych np. wypadki drogowe, roboty na innych drogach.
Radny Krzysztof Pogorzelski stwierdził, że nie są to znaczące kryteria.
Radna Karolina Szymańska — Skowronek powiedziała, że plan inwestycji drogowych został wcześniej
ustalony. Zapytała, ile trwa przygotowanie dokumentacji projektowej i procedura przetargowa.
Wójt Gminy powiedział, ok. 1 miesiąc.
Zdaniem radnej Karoliny Szymariskiej Skowronek, w przypadku opracowania dokumentacji nie będzie ona
wiążąca dla radnych przyszłej kadencji.
Radna Grażyna Woźniewska przypomniała, że radni już wcześniej analizowali i ustalili drogi strategiczne. Jej
zdaniem ustalając priorytety należy brać po uwagę konieczność ukończenia robót na drogach, gdzie został
wykonany I etap oraz wziąć pod uwagę drogi, po których przemieszcza się zbiorowy transport publiczny
oraz autobusy szkolne.
Powyższe poparł radny Daniel Tofiło.
Wójt Gminy wskazał, że należy przystąpić do opracowywania projektów inwestycji i wniosków niezbędnych
przy składaniu wniosków o pozyskanie dotacji, ponieważ nowa rada gminy nie zdąży tego wykonać.
Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że należy przygotować wykaz inwestycji i wybrać drogi w
zależności od możliwości pozyskania środków zewnętrznych.
Zdaniem radnej Karoliny Szymaiiskiej -Skowronek listę należy rozbudować.
P. Marcin Kulikowski przedstawił informację obrazującą kategorie dróg, inwestycje priorytetowe.
Informacja stanowi .ałączn1kNr do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że należy wybudować nawierzchnię drogi Krynice — Letniki oraz
ulic Łąkowa, Przytulna i Skrajna w Fastach. Zaznaczyła, że została wykonana tam wszelka infrastruktura.
Wszyscy mieszkańcy wykonali przyłącza do istniejących sieci. Teraz zabiegają
o wykonanie nawierzchni. Mieszkańcy także chcą budowy dróg osiedlowych.
Radny Ireneusz Lewkowski powiedział, że w planie należy ująć ulicę Sadową W Dobrzyniewie Dużym.
Radny Krzysztof Pogorzelski zaproponował, aby ustalić trzy drogi priorytetowe a pozostałe jako
rekomendowane.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy są inne propozycje.
Nie zgłoszono.
Podsumowując powyższe przedstawiła wykaz dróg kwalifikujących się do wykonania w pierwszej kolejności:



- Chraboły-Kulikówka,
- Borsukówka — Kozińce,
- Krynice-Letniki,
- ul. Skrajna, ul. Łąkowa, ul. Przytulna,
- ul. Sadowa w Dobrzyniewie Dużym.
Głosowano w sprawie zatwierdzenia w/w wykazu wytypowanych dróg wytypowanych
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: ZA (13) Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski,
Sylwia Naumnik, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska,
Karolina Szymańska — Skowronek, Iwona Sokół, Beata Dybacka(Nieobecna), Krzysztof Pogorzelski, Janusz
Kitlas, Mariusz Pieśniak(N I EOBECNY).
Plan inwestycji drogowych uzyskał akceptację radnych gminy.

Ad. pkt 5. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych na obrady LXIX Sesji
Rady Gminy Dobrzyniewo Duże w sprawach:

a) sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2024-2036
Skarbnik Gminy, na podstawie objaśnień do projektu uchwały, przedstawiła proponowane zmiany zawarte
w uchwale.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu
uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2024-2036 - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 14:38, wyniki: ZA: 13,

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (ZA), Iwona
Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy

ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej

„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej

bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

b) zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2024

Skarbnik Gminy, na podstawie objaśnień do projektu uchwały, przedstawiła proponowane zmiany zawarte

w uchwale. Uprzedziła, że na sesji Rady Gminy zostanie przedstawiona autopoprawka do projektu uchwały.

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu

uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo

Duże na rok 2024, - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 14:39, wyniki: ZA: 13, PRZECIW: o, WSTRZYMUJĘ

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak

(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (ZA), Iwona

Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy

ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej

„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej

bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

Radny Wojciech Rybołowicz opuścił posiedzenie komisji.
Liczba radnych uprawnionych do głosowania spadła do i-u.



c) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w przypadku podjęcia uchwały gminie zostanie obniżony podatek VAT.

Przedstawiła założenia projektu uchwały.
Po przeprowadzonej dyskusji i wysłuchaniu pracowników referatu finansowego radni uznali, że podjęcie

uchwały jest zbędne.
Do niniejszego protokołu zostały załączone uzasadnienia do projektu uchwały pierwotnej oraz uchwały ją
zmieniającej, które odzwierciedlają temat przeprowadzonej dyskusji. Stanowią załącznik Nr 4 do niniejszego

protokołu.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu

uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w

podatku od nieruchomości - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 14:57, wyniki: ZA: o, PRZECIW: 10,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: o, NIEOBECNI: 3
Wynjiśiirninne Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (PRZECIW), Janina Kozakiewicz (PRZECIW),

Beata Lenczewska (PRZECIW), Wojciech Lenczewski (PRZECIW), Ireneusz Lewkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ),

Sylwia Naumnik (PRZECIW), Mariusz Pieśniak (NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (PRZECIW), Krzysztof

Pogorzelski (PRZECIW), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI), Iwona Sokół (PRZECIW), Karolina Szymańska -

Skowronek (PRZECIW), Daniel Tofiło (PRZECIW), Grażyna Woźniewska (WSTRZYMUJĘ SIĘ).

Projekt uchwały otrzymał negatywną opinię członków komisji.

d) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP i kandydatów na

strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Dobrzyniewo Duże za udział w działaniach

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach.

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zgłaszanie propozycji wysokości stawek ekwiwalentu pieniężnego

dla strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Dobrzyniewo Duże za udział w działaniach ratowniczych,

akcjach ratowniczych.
Radny Ireneusz Lewkowski zgłosił propozycję 40 zł/godz.

Radna Sylwia Naumnik zgłosiła propozycję 49 zł/godz.
Radny Daniel Tofiło zgłosił stawkę 45 zł/za godz.

Głosowanie w sprawie wydania opinii o wysokości stawki 45 zł za godzinę - czas głosowania: 23 lutego 2024,

godz. 15:07, wyniki: ZA: 10, PRZECIW: o, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: o, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Janina Kozakiewicz (ZA),

Beata Lenczewska (ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Sylwia

Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak (NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA),

Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI), Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymarska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło

(ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Głosowano w sprawie wydania opinii o pozostawieniu dotychczasowej stawki dla kandydatów na

strażaków ratowników OSP za udział w ćwiczeniach i szkoleniach na dotychczas obowiązującym poziomie

5 zł za godz. - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. i5:io, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: o,

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak

(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),

Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Następnie przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu przedmiotowej uchwały z

przyjętymi wyżej stawkami.

Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP i kandydatów na strażaków ratowników OSP z terenu Gminy

Dobrzyniewo Duże za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub

ćwiczeniach /z przyjętymi wyżej stawkami! - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:13, wyniki: ZA: 12,

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



WyiMki irnienne Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak

(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),

Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej

„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej

bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

e) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Dobrzyniewo Duże
Sekretarz Gminy, w imieniu Wójta Gminy, zaproponował wycofanie projektu uchwały z porządku

posiedzenia do czasu przeprowadzenia wyborów samorządowych, ponieważ zaburzyłoby to porządek

nazewnictwa ulic w tym okręgu wyborczym.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają pytania.
Nie zgłoszono.
Głosowanie w sprawie wycofania z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy

drodze wewnętrznej w miejscowości Dobrzyniewo Duże - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:14,

wyniki: ZA: 12, PRZECIW: o, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: o, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienn Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak

(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),

Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Projekt uchwały został wycofany.

f) zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024

P. Agata Krupska wyjaśniła, że w uchwale podjętej na ostatniej sesji Rady Gminy wystąpił błąd polegający na

zapisaniu 2 paragrafów o jednakowym brzmieniu. W związku z powyższym należy podjąć uchwałę

korygującą.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu

uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na

rok 2024 - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:17, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
WyiMk[irnJnn: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak

(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),

Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy

ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej

„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej

bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

g) zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2024

P. Agata Krupska, na podstawie uzasadnienia do projektu uchwały przedstawiła regulacje zawarte w

projekcie uchwały.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu

uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach

Programu „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2024 - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:23, wyniki: ZA:

12, PRZECIW: o, WSTRZYMUJĘ SIĘ: o, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska

(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak



(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),
Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej
„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej
bip.u.dobrzyniewoduze.wrotapodIasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

h) wprowadzenia zmian do Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym
P. Agata Krupska, na podstawie uzasadnienia do projektu uchwały przedstawiła regulacje zawarte w
projekcie uchwały. Wyjaśniła, że statut należy dostosować do przepisów prawa. m. in. zaktualizować adres
w związku ze zmianą siedziby GOPS., wprowadzić nazewnictwo nowych świadczeń: opieka wytchnieniowa,
dodatek osłonowy, dodatek energetyczny.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu
uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz.
15:26, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska
(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),
Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej
„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej
bip.ugdobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

1) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia
mieszkańców Gminy Dobrzyniewo Duże pn. „Karta Mieszkańca Gminy Dobrzyniewo Duże”

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu
uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia
programu działań zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców Gminy Dobrzynfewo Duże pn.
„Karta Mieszkańca Gminy Dobrzyniewo Duże” - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:31, wyniki: ZA: 12,

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska
(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),
Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).

Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej

„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej
bip,ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

Ad. pkt 6. Wolne wnioski.
W ramach tego punktu na wniosek Wójta Gminy zaopiniowano następujące projekty uchwał:

a) utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior + we wsi Chraboły oraz nadania statutu

P. Agata Krupska poinformowała, że treść projektu uchwały była konsultowana w wydziałem Kontroli

i Nadzoru Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, który stwierdził, że wnosi żadnych uwag.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu

uchwały.
Nie zgłoszono.



Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klubu
Senior + we wsi Chraboły oraz nadania statutu - czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 15:45, wyniki: ZA: 12,

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska
(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),
Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej
„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej
bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pl Zakładka: Projektowanie aktów.

b) określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych
warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i
rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług

P. Agata Krupska wyjaśniła, że organ nadzoru PUW wydał rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzając
nieważność w całości uchwały podjętej na poprzedniej sesji Rady Gminy. Projekt uchwały został opracowany
zgodnie z zalecaniami.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy członkowie komisji mają uwagi, propozycje zmian projektu
uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych
warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich
pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich,
sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług
- czas głosowania: 23 lutego 2024, godz. 16.05, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne: Beata Dybacka (NIEOBECNI), Janusz Kitlas (ZA), Janina Kozakiewicz (ZA), Beata Lenczewska
(ZA), Wojciech Lenczewski (ZA), Ireneusz Lewkowski (ZA), Sylwia Naumnik (ZA), Mariusz Pieśniak
(NIEOBECNI), Katarzyna Pogorzelska (ZA), Krzysztof Pogorzelski (ZA), Wojciech Rybołowicz (NIEOBECNI),
Iwona Sokół (ZA), Karolina Szymańska - Skowronek (ZA), Daniel Tofiło (ZA), Grażyna Woźniewska (ZA).
Tryb głosowania: głosowanie jawne zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu rady.
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej
„Projekty Uchwał Rady Gminy” Nr spr. Or.0006.2.2o24. oraz zamieszczony na stronie internetowej
bip.ug.dobrzyniewoduze.wrotapodlasia.pI Zakładka: Projektowanie aktów.

c) wyrażenia woli członkostwa Gminy w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Sąsiedzka
Dolina” z siedzibą w Białymstoku

Radna Karolina Szymańska-Skowronek przedstawiła członkom komisji założenia działania Lokalnej Grupy
Działania wdrażające wielofunduszową Lokalną Strategię Rozwoju za środków strategicznych dla Wspólnej
Polityki Rolnej 2023-2027 i Programu Fundusze Europejskie dla Podlaskiego 2021-2027 w ramach realizacji
instrumentu Rozwój Lokalny Kierowany przez Społeczność. Wyjaśniła, że istnieje możliwość pozyskania
dotacji w wys. 33 mln. złotych na 17 gmin. Do końca marca należy podjąć decyzję. W przypadku nie podjęcia
uchwały dotacja nie zostanie uruchomiona.
Radny Ireneusz Lewkowski przytoczył przykłady gmin, które pozyskały środki zewnętrzne z tego źródła:
-Gmina Czarna Białostocka- środki na pokrycie kosztu wykonania 4 placów zabaw
-Gmina Jasionówka —150 tys. zł,
-Gmina Supraśl-300 tys. zł.
Radny Daniel Tofiło zapytał, czy inne Gminy podjęły uchwały.



Radna Karolina Szymańska — Skowronek stwierdziła, że wszystkie gminy są na tym etapie procedowania.

Radna Grażyna Woźniewska nadmieniła, że Gmina Chroszcz nie podjęła takiej uchwały.

Radny Daniel Tofiło zapytał co jest powodem, że Gminy nie podejmują uchwał w tej sprawie.

Radna Karolina Szymariska — Skowronek wyjaśniła, że Gmina Dobrzyniewo Duże jest członkiem

stowarzyszenia „Puszcza Knyszyńska” natomiast inne gminy należą do stowarzyszenia „Gmin Górnej

Narwi”. Stwierdziła, że Wójtowie Gmin nie powinni utrudniać podjęcia uchwały.
Przewodnicząca posiedzenia zapytała co stanie się w przypadku nie podjęcia uchwały.

Radna Karolina Szymaiiska — Skowronek stwierdziła, że LSR zostanie rozwiązany.

Wójt Gminy stwierdził, że uchwała będzie procedowana, gdy inne Gminy wyrażą wolę członkostwa w LSR.

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.
Nie zgłoszono pytań, informacji, wniosków.

Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca zamknęła wspólne posiedzenie

komisji stałych Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.

Przygotował(a): Mariola Grzegorczyk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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